
                                        KORSNÄS-VIKA    

Verksamhetsberättelse 2021

Styrelsen för PRO Korsnäs-Vika avger härmed sin berättelse för verksamheten       
under år 2021.

Medlemmar           2020-12-31      320 medlemmar  
                                2021-12-31      302 medlemmar
                                 
                                   
Styrelsen                                                                       Ansvarsområde
Ordförande               Ulla Persson                                 PRO-kontaktledare
V. ordf./Studieorg.   Anna-Greta Nitér                          Lotteriansvarig
Sekreterare               Ingegerd Blom
Kassör                      Britt Thureson
Ledamot                   Jörgen Jonsson                              Resor , Hemsideansvarig
Ledamot                   Arne Persson                                 Hemsideansvarig
Ledamot                   Kerstin Jansson                             Serveringsansvarig 
Ledamot                   Anna Maiju Lindström                  
Ledamot                   Stig-Åke Eriksson                         Friskvårdsansvarig
Ersättare                   Erik Svensson                               Medlemsansvarig
Ersättare                   Håkan Sahlander
Ersättare                   Gunilla Bolin                               Medlemsansvarig
Ersättare                   Marita Wilén                                Kontaktombud ansvarig

På höstmötet lämnade Kerstin Jansson och Anna Maiju Lindström styrelsen. Ingegerd
Blom lämnade sekreteraruppgiften men kvarstår som ersättare. 
Marita Wilén och Gunilla Bolin blir ordinarie ledamöter. Mona Hansson väljs in som 
ny ledamot.

                                 
Bouleansvarig         Stig Bleckur                                 
                                 

Valberedning          Vakant

Revisorer                 Marianne Brask
                                  Per-Olov Olsson



Ytterligare ett år präglat av Corona och restriktioner. Vi har haft 11 styrelsemöten, 
varav de första fyra via Zoom. Årsmötet flyttades till höstmötet 27 november.

Vi har försökt hitta alternativa aktiviteter. Istället för våra månadsmöten på 
Hosjögården har vi ordnat tipspromenader med korvgrillning och fika. 
I maj vågade vi oss på att träffas i trädgården utanför församlingshemmet i Vika. Vi 
fick då information om hembygdsföreningen och underhållning av Sigvards orkester.
Under våren hade vi en bokcirkel via Zoom.
Skogspromenader, stavgång och boule är också aktiviteter som pågått. Under hösten 
har handarbetscaféet, Canastagruppen och släktforskningen fortsatt sina aktiviteter.
22 september ordnade riks en nationell friluftsdag. Vi anslöt oss och hade en 
tipspromenad med femkamp.
Vi gjorde några utflykter i närmiljön under hösten. Vi fick en guidning i Sundborns  
kyrka och Carl Larssons porträttsamling. Vi fick också en guidning i Vika kyrka med 
efterföljande promenad runt Kyrktjärn. Den sista utflykten gick till biografmuseet i 
Säter med gemensam lunch i Kulinariet.

Eftersom Hosjögården var stängd hade vi vårt höstmöte/årsmöte på Pumpen. 
Underhållning fick vi av Tom Bergerengen. Vi gjorde en liten enkät hos de 
närvarande medlemmarna . De aktiviteter som uppskattas mest är våra resor, 
pubaftnar och tipspromenader. Ett visst intresse fanns för att träffas över en 
lunchsoppa. Vi bjöd därför in till en träff i slutet av november med underhållning av 
Benny Olsson. Uppslutningen blev god och vi fortsätter att bjuda in med lite 
omväxlande program.
Vi har delat ut fyra utskick till våra medlemmar med hjälp av våra kontaktombud. Vi 
ordnade också en träff för kontaktombuden där det fanns möjlighet att ventilera sina 
erfarenheter.

Styrelsen har lämnat ett remissvar ang Planprogram för äldres boende och 
boendeplan för vård-och omsorgsboende.
På ett av våra styrelsemöten fick vi information från vår representant i Norslunds 
patientråd. Vi informerades också om PRO Dalarnas hälso-och sjukvårdsprogram.

Vi var delaktiga i 60+ mässan tillsammans med övriga föreningar i Falu 
Samorganisation. Vår förening har stått för ordförandeskapet i Falu samorganisation 
detta år. Samtliga sju föreningar har kommit till våra möten. Vi ser fram mot en 
nystart nu när vi beslutat att omvandla Falu Samorganisation till Falu samrådsgrupp.

Vi har haft en träff med ABF för att diskutera hur vi kan samarbeta. Fortsättning 
följer.

Vi avslutade 2021 traditionsenligt med att fira Lucia och äta en jultallrik tillsammans.
De 80-åringar som av olika anledningar inte kunde delta fick istället en julblomma.

Ordföranden tackade styrelsen för ett gott samarbete med en blomma.



Ulla Persson, ordf                                             Ingegerd Blom, sekreterare

Britt Thureson, kassör                                       Anna-Greta Nitér

Arne Persson                                                        Stig-Åke Eriksson

Jörgen Jonsson                                                     Kerstin Jansson

Anna Maiju Lindström


